





Date: April 18th 2021

Circular No: 71/ AY 2020-2021 Subject: Live lessons for the alternative (A or B) groups at home

Dear Parents,

I write to wish all our students and parents a blessed Ramadan and a successful third term ahead.

After careful consideration, and the discussions with many of our parents who mentioned that their children in KG -Grade 4 are missing out on valuable teaching time when the A or B group is at home, it is clear that our students will benefit more from <u>live lessons</u> when they are at home.

In other words, we will continue with our alternative week model (A and B groups) as per the ADEK regulations on social distancing in the classrooms; however, the only difference is that the B group at home will receive live lessons instead of Loom videos for the rest of the 3rd term.

Alternatively, when the B group is at the school for face-to-face teaching, the A group will be at home and will receive live lessons. Teachers will provide parents with the Google Classroom links. All students will remain on their classists and will not be re-allocated or moved from one class to another.

I trust that you will be satisfied with our decision to benefit all students' learning. Moreover, that you will support your children to keep up with the curriculum and the requested assignments for the 3rd term.

Please support the school to ensure that your children will be attending all classes and that they will do their utmost throughout the term to be successful and to progress to the next academic year.

Please keep safe and healthy.

Yours sincerely

Antoinette Brown **Principal Director**



















التاريخ: 18 أبريل 2021

تعميم رقم 71 / العام الأكاديمي 2020-2021 الموضوع: التعليم عن بعد والدروس المباشرة لطلاب التعليم الهجين

السادة أولياء الأمور الكرام،

يسرني مع حلول شهر رمضان المعظم أن أبعث إليكم بأطيب التهاني وأسمى الأماني.

بعد دراسة متأنية ومناقشات مع العديد من أولياء الأمور الذين ذكروا أن أطفالهم من طلاب التعليم الهجين من الروضة الي الصف الرابع يفقدون وقتًا تعليميًا ثمينًا عندما تكون المجموعة "أ" أو "ب" في المنزل، فمن الواضح أن طلابنا سيستفيدون أكثر من الدروس الحية عندما يكونون في المنزل.

بمعنى آخر ، سنستمر في نموذج الأسبوع البديل (المجموعتان "أ "و "ب") وفقًا للو ائح دائرة التعليم والمعرفة بشأن التباعد الاجتماعي في الفصول الدراسية؛ ولكن ستتلقى المجموعة التي في المنزل دروسًا مباشرة بدلاً من مقاطع فيديو مسجلة خلال الفصل الثالث. سيوفر المعلمون لأولياء الأمور روابط الحصص على جوجل كلاس روم.

سيبقى الطلاب في الفصول الدراسية ولن يتم إعادة نقلهم من فصل إلى آخر في حالة تغيير النموذج التعليمي.

أنا على ثقة من أنك ستكون راضيًا عن القرارات التي تخدم مصلحة الطلاب للوصول الى الأهداف المنشودة للمهاج التعليمي.

نرجو أنك ستدعم أطفالك لمواكبة المناهج الدراسية والواجبات المطلوبة والالتزام خلال الحصص وتقديم جميع المهام خلال الفصل الثالث.

يرجى دعم المدرسة للتأكد من أن أطفالك سيحضرون <u>جميع الحصص الدراسية</u> وأنهم سيبذلون قصارى جهدهم طوال الفصل الدراسي الثالث ليحققوا النجاح والتقدم للصف الدراسي التالي.

نتمنى منكم أن تحافظوا سلامتكم وصحتكم.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون مديرة المدرسة



A Member of Bin Omeir Educational LLC







